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Protokoll fört vid Föreningen för folkbildningsforskning (FffF) 
årsstämma den 28 april 2022, kl. 16-18  
 

Plats: Studieförbundet Vuxenskolan, Klarabergsviadukten 63, Stockholm samt digitalt deltagande 
via Zoom. 

Närvarande: 28 medlemmar enligt bifogad deltagarlista.  

 

§ 1 Öppnande 

Ordförande Linus Olofsson öppnade stämman genom att hälsa alla välkomna. I inledningsanförandet 
speglades kort det gånga året och glädjen över att få träffas fysiskt igen. Efter anförandet förklarade 
föreningens ordförande mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av mötesfunktionärer 

Gerhard Holmgren, valberedningens representant, föredrog valberedningens förslag. 

Valberedningen föreslår:  

att  till mötesordförande välja Ingela Zetterberg. 

att  till sekreterare välja Hans-Åke Höber. 

Stämman beslutade 

att till mötesordförande välja Ingela Zetterberg. 

att till mötessekreterare välja Hans-Åke Höber.  

att till protokolljusterare tillika rösträknare för mötet välja Mats Bernerstedt och 
Raymond Svensson att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3 Beslut om stämmans behöriga utlysning 

Kallelse ska enligt stadgarna utsändas senast se veckor före stämmodagen. Kallelsen till årsstämman 
sändes till föreningens medlemmar den 14 mars, via e-post. Handlingarna i sin tur skickades den 7 
april samt offentliggjordes på föreningens hemsida. 

Stämman beslutade 

att årsstämman således var behörigen utlyst.  
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§ 4 Fastställande av föredragningslista 

Stämman beslutade 

att fastställa föredragningslistan enligt förslag.  

 

§ 5 Fastställande av röstlängd 

Sammanlagt 30 ombud har anmält sig till stämman varvid 28 närvarande (se bifogad deltagarlista).   

Stämman beslutade 

att fastställa röstlängden till 28 personer.  

 

§ 6 Årsberättelse och ekonomiskt bokslut för 2021 

Linus Olofsson föredrog föreningens verksamhetsberättelse för 2021. Under året har föreningen 
genomfört samtliga aktiviteter samt styrelsemöten digitalt och på distans. Detta har dock gjort det 
möjligt att få fler deltagare. Vestlunddagarna kunde äntligen genomföras fysiskt på Sigtuna 
folkhögskola oktober 2021. Bland föreningens nysatsningar nämndes föreningens projekt om 
praktiknära forskning. Ambitionen att öka medlemsantalet har dock inte lyckats och här kan de 
uteblivna fysiska träffarna vara en bidragande orsak. 

Annika Lind föredrog föreningens ekonomiska bokslut för 2020. Hanteringen är utlejd till 
Föreningssupport vilket underlättat för kassören. Föreningen har en gedigen, solid ekonomi. 
Överskottet för Vestlunddagarna föreslår styrelsen ska användas till den kommande årsboken. 
Styrelsen föreslår att årets resultat överförs i ny räkning. 

Stämman beslutade 

att godkänna föreningens verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisning för 2021 
och lägga den till handlingarna. 

 

§ 7 Revisorernas berättelse 

Rickard Liljeqvist redogjorde, via digital medverkan, för revisorernas berättelse avseende föreningens 
verksamhet för det gånga året. Revisorerna föreslår att stämman fastställer resultat- och 
balansräkning för 2021, att årets resultat disponeras enligts styrelsens förslag samt att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet för det redovisade verksamhetsåret.  

Stellan Boozon påpekade att styrelsens förslag till disponering av årets resultat inte framgått i 
utsända dokument, utan endast föredrogs muntligt under § 6. 

Stämman beslutade 

att fastställa föreningens resultat och balansräkning för 2021. 
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att föreningens överskott balanseras i ny räkning.  

 

§ 8 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beslutade 

att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.  

 

§ 9 Medlemmars förslag (motioner) 

Till årsmötet hade tre motioner inlämnats och styrelsen hade också lämnat svar på dessa. De tre 
motionerna och styrelsens svar på dessa behandlades var för sig. 

a. Motion från Raymond Svensson angående nordisk folkbildningsforskning. 
Motionären anförde att föreningen bör på olika sätt verka för en ökad folkbildningsforskning 
i Norden och ta initiativ till att bl.a. samla företrädare för bildningsorganisationerna i de olika 
nordiska länderna till överläggningar om folkbildningsforskningen i Norden och sondera 
intresse och möjligheter att stärka folkbildningsforskningen på samnordisk nivå.  
 
Styrelsen föreslår bifall till motionen och uppmanar medlemmar som är intresserade att 
bidra i frågan att kontakta styrelsen. 
 
Motionären uttryckte uppskattning för styrelsens förslag till bifall. 

Stämman beslutade 

att bifalla motionen enligt styrelsens förslag. 

 

b. Motion från Kenneth Abrahamsson om den framtida utgivningen av Föreningens årsbok 
FOLKBILDNING & FORSKNING. 
Motionären anförde årsbokens betydelse och vikten av att styrelsen utvecklar en strategi för 
årsbokens framtida inriktning, utformning och organisering. 
 
Styrelsen föreslår att motionen ska ses som besvarad och anförde att förslagen i motionen 
ligger i linje med den diskussion som förts och står inte i strid med ambitionen som styrelsen 
har gällande arbetet med årsboken. 
 
Motionären förklarade sig nöjd med styrelsens svar. 

Stämman beslutade 

att anse motionen besvarad enligt styrelsens förslag. 
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c. Motion från Kenneth Abrahamsson med förslag till sommarakademi om demokrati och 
bildning i samverkan med folkhögskolor och studieförbund.  
 
 
 
Motionären anförde att folkhögskolornas sommarkurser är en stor resurs och att föreningen 
skulle sondera möjligheter att i samarbete med folkhögskolor starta sommarkurser i 
Vestlunddagarnas anda. 
 
Styrelsen föreslår att motionen avslås och anförde att förslagen i motionen, dock vällovliga 
och goda, inte är i linje med verksamhetsplanens inriktning och svåra att genomföra med 
föreningens nuvarande kapacitet.  
 

• Hans-Åke Höber anförde att Ljungskile folkhögskola sedan ett antal år genomför en 
sommarakademi med en inriktning motsvarande Vestlunddagarna och ett eventuellt 
samarbete med befintliga sommarkurser på folkhögskolor kan ju sonderas. 

• Gerhard Holmgren yrkade för att motionens första att-sats; ”att uppdra åt styrelsen 
för Föreningen för folkbildningsforskning att tillsätta en arbetsgrupp för att utreda 
möjligheten att starta en återkommande sommarkurs i samverkan med folkskola om 
demokrati och folkbildning” borde bifallas. 

• Linus Olofsson anförde att en sådan arbetsgrupp i så fall skulle kunna etableras 
utanför styrelsen, för att inte styrelsens uppgifter ska bli för omfattande. 

• Stellan Boozon anförde att ett sådant arrangemang kan vara möjlighet till ökat 
medlemsengagemang och tillstyrkte Gerhard Holmgrens förslag till bifall för 
motionens första att-sats. 

Stämman beslutade 

att bifalla motionens första att-sats 

att avslå övriga att-satser 

att styrelsen äger mandat att besluta på vad sätt frågan hanteras vidare 

 

§ 10 Verksamhetsplan och budget för 2022  

Linus Olofsson föredrog huvuddragen i föreningens verksamhetsplan för 2022. I stycket om 
mötesplatser för verksamma kan nyligen fattat beslut att utreda sommarakademi infogas. 

Annika Lind föredrog föreningens budget för 2022. Ett budgeterat underskott belastar föreningens 
egna kapital, som är gediget. Här anförde Kenneth Abrahamsson att mer pengar finns att söka från 
Stockholms Arbetarinstitut. 

Annika Lind anförde att styrelsen hellre ser att ta av det egna kapitalet så att bättre behövande 
föreningar kan uppmuntras att söka de fondmedel som finns. 
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Stellan Boozon anförde att Stockholms Arbetarinstitut varit positivt inställda till bidrag för 
föreningens årsbok och att föreningen borde fortsätta ha dialog med institutet framöver. 

Stämman beslutade 

att godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2022  

att godkänna styrelsens förslag till budget för 2022.  

 

§ 11 Medlemsavgifter för 2023 

Annika Lind föredrog punkten, styrelsens förslag är att medlemsavgiften för 2022 förblir oförändrad. 

Enskild medlem 250 kronor 

Regional organisation 750 kronor 

Nationell organisation 1900 kronor 

Stämman beslutade 

att godkänna styrelsens förslag att medlemsavgiften för 2023 förblir oförändrad.  

 

§ 12 Val av styrelse 

Gerhard Holmgren föredrog å valberedningens vägnar förslag till ny styrelse.  

Valberedningen föreslår årsstämman 

att  som ordförande för ett år välja Linus Olofsson (omval) 

att som övriga ledamöter för två år välja: 

Omval: 
Andreas Ruschkowski  Hagabergs folkhögskola 
Annika Lind  
Hans-Åke Höber Västra Götalands Bildningsförbund 
Sara Bref  Encell, Jönköping University 
 
Fyllnadsval: 
Johanna Mårtensson ABF (efter Marianne Ericsson som avgått efter ett år) 
 
Nyval: 
Ylva Berglund  Studieförbunden (Vakant plats efter Ebba Ringborg) 
 
Kvarstående ledamöter i styrelsen: 
Ambika Hansell Ek  RIO 
Lena Svensson  Ölands folkhögskola 
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Lisbeth Eriksson  
Mats Myrstener Arbetarrörelsens arkiv och bibliotek 
Olof Sand 
Susanna Alexius Score, Handelshögskolan Stockholm 
Eva-Marie Harlin  
Carina Sommarström NBV 
 
Stämman beslutade enhälligt 

att på ett år välja Linus Olofsson till ordförande för Föreningen för folkbildningsforskning.  

 

Stämman beslutade  

att till övriga ledamöter på två år välja enlig valberedningens förslag.  

 

§ 13 Val av revisorer 

Gerhard Holmgren föredrog å valberedningens vägnar valberedningens förslag.  

Valberedningen föreslår  

att till ordinarie revisorer för ett år välja                                                                                                         
Stina-Britt Björk (omval) och Rikard Liljeqvist (omval) samt 

att till revisorssuppleant för ett år välja Eva Önnesjö (omval) 

 

Stämman beslutade 

att till ordinarie revisorer besluta enligt valberedningens förslag samt 

att till revisorssuppleant besluta enlig valberedningens förslag.  

 

§ 14 Val av valberedning  

Stämman föreslog följande personer att ingå i föreningens valberedning 

Gerhard Holmgren, RIO   (omval) 
David Samuelsson, Studieförbunden   (omval) 
Lina Brustad, Studieförbundet Vuxenskolan  (omval) 
Maria Jörfalk, Stockholms Länsbildningsförbund  (omval) 
Thomas Rosengren, Lärarförbundet Folkhögskola (omval) 

Stämman beslutade 

att till valberedning utse enligt stämmans förslag samt 
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att till sammankallande för valberedningen utse David Samuelsson. 

 

§ 15  Övriga frågor 

Torvald Åkesson föredrog om föreningens kommande årsbok. Vestlunddagarna följs upp med en 
mycket välmatad årsbok med texter av olika medverkande vid Vestlunddaagarna. Boken ges ut i 
samarbete med Carlssons förlag och beräknas utkomma i början av hösten. Samtliga författare bidrar 
till boken utan ersättning. 

Kenneth Abrahamsson berättade att Arena-gruppen ger ut en serie skrifter om folkbildning. Han har 
skrivit en kort biografi om Gösta Vestlund som kommer att ges ut i denna serie. 

§ 16 Avslutning 

Ordförande Linus Olofsson avslutade mötet genom att tacka för styrelsens och de olika 
arbetsgruppernas insatser som genomförts under året. Ett särskilt tack riktades till stämmans 
presidium.    

 

 

Ingela Zetterberg               Hans-Åke Höber             Mats Bernerstedt             Raymond Svensson 

Mötesordförande              Sekreterare           Justerare   Justerare 

 

 

 

Deltagarlista/röstlängd 
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Protokoll fört vid Föreningen för folkbildningsforskning (FffF) 
årsstämma den 28 april 2022, kl. 16-18  
 


Plats: Studieförbundet Vuxenskolan, Klarabergsviadukten 63, Stockholm samt digitalt deltagande 
via Zoom. 


Närvarande: 28 medlemmar enligt bifogad deltagarlista.  


 


§ 1 Öppnande 


Ordförande Linus Olofsson öppnade stämman genom att hälsa alla välkomna. I inledningsanförandet 
speglades kort det gånga året och glädjen över att få träffas fysiskt igen. Efter anförandet förklarade 
föreningens ordförande mötet öppnat.  


 


§ 2 Val av mötesfunktionärer 


Gerhard Holmgren, valberedningens representant, föredrog valberedningens förslag. 


Valberedningen föreslår:  


att  till mötesordförande välja Ingela Zetterberg. 


att  till sekreterare välja Hans-Åke Höber. 


Stämman beslutade 


att till mötesordförande välja Ingela Zetterberg. 


att till mötessekreterare välja Hans-Åke Höber.  


att till protokolljusterare tillika rösträknare för mötet välja Mats Bernerstedt och 
Raymond Svensson att jämte ordförande justera protokollet.  


 


§ 3 Beslut om stämmans behöriga utlysning 


Kallelse ska enligt stadgarna utsändas senast se veckor före stämmodagen. Kallelsen till årsstämman 
sändes till föreningens medlemmar den 14 mars, via e-post. Handlingarna i sin tur skickades den 7 
april samt offentliggjordes på föreningens hemsida. 


Stämman beslutade 


att årsstämman således var behörigen utlyst.  
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§ 4 Fastställande av föredragningslista 


Stämman beslutade 


att fastställa föredragningslistan enligt förslag.  


 


§ 5 Fastställande av röstlängd 


Sammanlagt 30 ombud har anmält sig till stämman varvid 28 närvarande (se bifogad deltagarlista).   


Stämman beslutade 


att fastställa röstlängden till 28 personer.  


 


§ 6 Årsberättelse och ekonomiskt bokslut för 2021 


Linus Olofsson föredrog föreningens verksamhetsberättelse för 2021. Under året har föreningen 
genomfört samtliga aktiviteter samt styrelsemöten digitalt och på distans. Detta har dock gjort det 
möjligt att få fler deltagare. Vestlunddagarna kunde äntligen genomföras fysiskt på Sigtuna 
folkhögskola oktober 2021. Bland föreningens nysatsningar nämndes föreningens projekt om 
praktiknära forskning. Ambitionen att öka medlemsantalet har dock inte lyckats och här kan de 
uteblivna fysiska träffarna vara en bidragande orsak. 


Annika Lind föredrog föreningens ekonomiska bokslut för 2020. Hanteringen är utlejd till 
Föreningssupport vilket underlättat för kassören. Föreningen har en gedigen, solid ekonomi. 
Överskottet för Vestlunddagarna föreslår styrelsen ska användas till den kommande årsboken. 
Styrelsen föreslår att årets resultat överförs i ny räkning. 


Stämman beslutade 


att godkänna föreningens verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisning för 2021 
och lägga den till handlingarna. 


 


§ 7 Revisorernas berättelse 


Rickard Liljeqvist redogjorde, via digital medverkan, för revisorernas berättelse avseende föreningens 
verksamhet för det gånga året. Revisorerna föreslår att stämman fastställer resultat- och 
balansräkning för 2021, att årets resultat disponeras enligts styrelsens förslag samt att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet för det redovisade verksamhetsåret.  


Stellan Boozon påpekade att styrelsens förslag till disponering av årets resultat inte framgått i 
utsända dokument, utan endast föredrogs muntligt under § 6. 


Stämman beslutade 


att fastställa föreningens resultat och balansräkning för 2021. 
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att föreningens överskott balanseras i ny räkning.  


 


§ 8 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 


Stämman beslutade 


att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.  


 


§ 9 Medlemmars förslag (motioner) 


Till årsmötet hade tre motioner inlämnats och styrelsen hade också lämnat svar på dessa. De tre 
motionerna och styrelsens svar på dessa behandlades var för sig. 


a. Motion från Raymond Svensson angående nordisk folkbildningsforskning. 
Motionären anförde att föreningen bör på olika sätt verka för en ökad folkbildningsforskning 
i Norden och ta initiativ till att bl.a. samla företrädare för bildningsorganisationerna i de olika 
nordiska länderna till överläggningar om folkbildningsforskningen i Norden och sondera 
intresse och möjligheter att stärka folkbildningsforskningen på samnordisk nivå.  
 
Styrelsen föreslår bifall till motionen och uppmanar medlemmar som är intresserade att 
bidra i frågan att kontakta styrelsen. 
 
Motionären uttryckte uppskattning för styrelsens förslag till bifall. 


Stämman beslutade 


att bifalla motionen enligt styrelsens förslag. 


 


b. Motion från Kenneth Abrahamsson om den framtida utgivningen av Föreningens årsbok 
FOLKBILDNING & FORSKNING. 
Motionären anförde årsbokens betydelse och vikten av att styrelsen utvecklar en strategi för 
årsbokens framtida inriktning, utformning och organisering. 
 
Styrelsen föreslår att motionen ska ses som besvarad och anförde att förslagen i motionen 
ligger i linje med den diskussion som förts och står inte i strid med ambitionen som styrelsen 
har gällande arbetet med årsboken. 
 
Motionären förklarade sig nöjd med styrelsens svar. 


Stämman beslutade 


att anse motionen besvarad enligt styrelsens förslag. 
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c. Motion från Kenneth Abrahamsson med förslag till sommarakademi om demokrati och 
bildning i samverkan med folkhögskolor och studieförbund.  
 
 
 
Motionären anförde att folkhögskolornas sommarkurser är en stor resurs och att föreningen 
skulle sondera möjligheter att i samarbete med folkhögskolor starta sommarkurser i 
Vestlunddagarnas anda. 
 
Styrelsen föreslår att motionen avslås och anförde att förslagen i motionen, dock vällovliga 
och goda, inte är i linje med verksamhetsplanens inriktning och svåra att genomföra med 
föreningens nuvarande kapacitet.  
 


• Hans-Åke Höber anförde att Ljungskile folkhögskola sedan ett antal år genomför en 
sommarakademi med en inriktning motsvarande Vestlunddagarna och ett eventuellt 
samarbete med befintliga sommarkurser på folkhögskolor kan ju sonderas. 


• Gerhard Holmgren yrkade för att motionens första att-sats; ”att uppdra åt styrelsen 
för Föreningen för folkbildningsforskning att tillsätta en arbetsgrupp för att utreda 
möjligheten att starta en återkommande sommarkurs i samverkan med folkskola om 
demokrati och folkbildning” borde bifallas. 


• Linus Olofsson anförde att en sådan arbetsgrupp i så fall skulle kunna etableras 
utanför styrelsen, för att inte styrelsens uppgifter ska bli för omfattande. 


• Stellan Boozon anförde att ett sådant arrangemang kan vara möjlighet till ökat 
medlemsengagemang och tillstyrkte Gerhard Holmgrens förslag till bifall för 
motionens första att-sats. 


Stämman beslutade 


att bifalla motionens första att-sats 


att avslå övriga att-satser 


att styrelsen äger mandat att besluta på vad sätt frågan hanteras vidare 


 


§ 10 Verksamhetsplan och budget för 2022  


Linus Olofsson föredrog huvuddragen i föreningens verksamhetsplan för 2022. I stycket om 
mötesplatser för verksamma kan nyligen fattat beslut att utreda sommarakademi infogas. 


Annika Lind föredrog föreningens budget för 2022. Ett budgeterat underskott belastar föreningens 
egna kapital, som är gediget. Här anförde Kenneth Abrahamsson att mer pengar finns att söka från 
Stockholms Arbetarinstitut. 


Annika Lind anförde att styrelsen hellre ser att ta av det egna kapitalet så att bättre behövande 
föreningar kan uppmuntras att söka de fondmedel som finns. 
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Stellan Boozon anförde att Stockholms Arbetarinstitut varit positivt inställda till bidrag för 
föreningens årsbok och att föreningen borde fortsätta ha dialog med institutet framöver. 


Stämman beslutade 


att godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2022  


att godkänna styrelsens förslag till budget för 2022.  


 


§ 11 Medlemsavgifter för 2023 


Annika Lind föredrog punkten, styrelsens förslag är att medlemsavgiften för 2022 förblir oförändrad. 


Enskild medlem 250 kronor 


Regional organisation 750 kronor 


Nationell organisation 1900 kronor 


Stämman beslutade 


att godkänna styrelsens förslag att medlemsavgiften för 2023 förblir oförändrad.  


 


§ 12 Val av styrelse 


Gerhard Holmgren föredrog å valberedningens vägnar förslag till ny styrelse.  


Valberedningen föreslår årsstämman 


att  som ordförande för ett år välja Linus Olofsson (omval) 


att som övriga ledamöter för två år välja: 


Omval: 
Andreas Ruschkowski  Hagabergs folkhögskola 
Annika Lind  
Hans-Åke Höber Västra Götalands Bildningsförbund 
Sara Bref  Encell, Jönköping University 
 
Fyllnadsval: 
Johanna Mårtensson ABF (efter Marianne Ericsson som avgått efter ett år) 
 
Nyval: 
Ylva Berglund  Studieförbunden (Vakant plats efter Ebba Ringborg) 
 
Kvarstående ledamöter i styrelsen: 
Ambika Hansell Ek  RIO 
Lena Svensson  Ölands folkhögskola 
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Lisbeth Eriksson  
Mats Myrstener Arbetarrörelsens arkiv och bibliotek 
Olof Sand 
Susanna Alexius Score, Handelshögskolan Stockholm 
Eva-Marie Harlin  
Carina Sommarström NBV 
 
Stämman beslutade enhälligt 


att på ett år välja Linus Olofsson till ordförande för Föreningen för folkbildningsforskning.  


 


Stämman beslutade  


att till övriga ledamöter på två år välja enlig valberedningens förslag.  


 


§ 13 Val av revisorer 


Gerhard Holmgren föredrog å valberedningens vägnar valberedningens förslag.  


Valberedningen föreslår  


att till ordinarie revisorer för ett år välja                                                                                                         
Stina-Britt Björk (omval) och Rikard Liljeqvist (omval) samt 


att till revisorssuppleant för ett år välja Eva Önnesjö (omval) 


 


Stämman beslutade 


att till ordinarie revisorer besluta enligt valberedningens förslag samt 


att till revisorssuppleant besluta enlig valberedningens förslag.  


 


§ 14 Val av valberedning  


Stämman föreslog följande personer att ingå i föreningens valberedning 


Gerhard Holmgren, RIO   (omval) 
David Samuelsson, Studieförbunden   (omval) 
Lina Brustad, Studieförbundet Vuxenskolan  (omval) 
Maria Jörfalk, Stockholms Länsbildningsförbund  (omval) 
Thomas Rosengren, Lärarförbundet Folkhögskola (omval) 


Stämman beslutade 


att till valberedning utse enligt stämmans förslag samt 
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att till sammankallande för valberedningen utse David Samuelsson. 


 


§ 15  Övriga frågor 


Torvald Åkesson föredrog om föreningens kommande årsbok. Vestlunddagarna följs upp med en 
mycket välmatad årsbok med texter av olika medverkande vid Vestlunddaagarna. Boken ges ut i 
samarbete med Carlssons förlag och beräknas utkomma i början av hösten. Samtliga författare bidrar 
till boken utan ersättning. 


Kenneth Abrahamsson berättade att Arena-gruppen ger ut en serie skrifter om folkbildning. Han har 
skrivit en kort biografi om Gösta Vestlund som kommer att ges ut i denna serie. 


§ 16 Avslutning 


Ordförande Linus Olofsson avslutade mötet genom att tacka för styrelsens och de olika 
arbetsgruppernas insatser som genomförts under året. Ett särskilt tack riktades till stämmans 
presidium.    


 


 


Ingela Zetterberg               Hans-Åke Höber             Mats Bernerstedt             Raymond Svensson 


Mötesordförande              Sekreterare           Justerare   Justerare 


 


 


 


Deltagarlista/röstlängd 
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